
Title (en)
METHOD FOR SORTING ITEMS OF LUGGAGE AND LUGGAGE SORTING SYSTEM

Title (de)
VERFAHREN ZUR SORTIERUNG VON GEPÄCKSTÜCKEN UND GEPÄCKSORTIERSYSTEM

Title (fr)
PROCEDE DE TRI DE BAGAGES ET SYSTEME DE TRI DE BAGAGES

Publication
EP 3205411 A1 20170816 (DE)

Application
EP 16155151 A 20160211

Priority
EP 16155151 A 20160211

Abstract (en)
[origin: CA3014096A1] The invention relates to a method for sorting pieces of luggage (16), each of which comprises an identification element (18)
with a set of information (22) in the form of plaintext. In order to sort pieces of luggage (16) efficiently, at least a portion of the set of information
(22) on the identification element (18) is detected automatically and recognized automatically, and during an examination, it is automatically verified
whether the recognized portion of the set of information (22) matches at least one set of data stored in a database (10).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Sortierung von Gepäckstücken (16), die jeweils ein Identifikationselement (18) mit einem Informationssatz
(22) in Form von Klartext umfassen. Zur effizienten Sortierung von Gepäckstücken (16) wird vorgeschlagen, dass zumindest ein Teil des
Informationssatzes (22) des Identifikationselements (18) automatisch erfasst sowie automatisch erkannt wird und bei einer Prüfung automatisch
geprüft wird, ob der erkannte Teil des Informationssatzes (22) mit mindestens einem Datensatz, welcher in einer Datenbank (10) gespeichert ist,
übereinstimmt.
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